
11.10.2016                                                                        м. Кропивницький

13.00 год.                                                                         вул. В. Перспективна 41, 

                                                                                          кім 129                             
                                                                                      

Протокол № 13

зборів правління Громадської Ради

Відсутні: Суліма А.В.,Чернійчук В.В., Бородіна Т.І., Колпак І.Л.

Прийняли участь в роботі правління ГР: двоє членів ГР, депутат міської ради 

Бойко С.В.

Порядок денний.

1. Встановлення дати проведення зборів ГР в жовтні 2016 року,  розгляд

та затвердження питань порядку денного зборів ГР.

2. Розгляд пропозицій комісії з питань дотримання законності.

3. Різне.

Вирішили: затвердити запропонований порядок денний.

Голосували: «за» - одноголосно.

         З інформацією по першому питанню порядку денного виступив Величко

О.Г., який запропонував членам правління внести пропозиції по розгляду та

затвердженню питань для порядку денного на зборах ГР.

Розглянули питання повістки дня зборів ГР.

1. Підтвердити  рішення  правління  ГР по  не згоді  з  зняттям  з  посади

секретаря міської ради Бойка С.В.

2. Затвердження  рішення  правління  ГР  про  призначення  на  ключові

посади  виконавчих  органів  тільки  після  проведення  громадських

слухань та на конкурсній основі.

3. Затвердження пропозиції ГР по системі «Прозоро», закупка товарів

50 000грн., послуги 300 000грн.

4. Місту  потрібно  будувати  завод  по  переробці  твердих  побутових

відходів (за рахунок інвестицій, по екології).

Вирішили:  збори  ГР  провести  21.10.2016  року  о  14  годині  у

приміщенні міської ради, затвердити питання повістки дня для

зборів ГР.

              Голосували: «за» - одноголосно.

 З інформацією по другому питанню виступив член ГР Бойченко С.М.

Виступили:

1. Погасій І.П. запропонував затвердити вказану пропозицію, голові ГР

підготувати звернення до міського голови.

        Вирішили: рішення по даному питанню прийняти.

              Голосували: «за» - одноголосно. 

З інформацією по третьому питанню виступив Величко О.Г.

Величко  О.Г.  запропонував  Тарасову  О.М.  розглянути  на  комісії  по

транспорту  інноваційні  проекти  по  електротранспорту,  з  врахуванням



виділення Євросоюзом 200 млн. євро для розвитку електротранспорту на

Україні.

Шубіна  Л.В.  запропонувала  без  розгляду  і  обговорення  на  правлінні  ГР

ніяких рішень не приймати самостійно і проекти рішень виставляти тільки

після обговорення на правлінні.

Голосували: «за» - одноголосно.

Поступила пропозиція закрити збори правління.

Голосували: «за» - одноголосно.

Голова правління ГР                                                                       О.Величко


